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Maandag 20 maart —  OC De Roose 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Lara Verlinde (Be-Part), Bruno Delrue (Artefonia), Elke Delrue (Artefonia), Sara Vanlancker 

(Brugfiguur secundair onderwijs), Leni Vanhauwaert (Brugfiguur lager onderwijs), Zoë Eggermont (KLJ Waregem), 

Arno Vanmeerhaege (KLJ Waregem), Marie De Graeve (KLJ Waregem/Wimbo), Matisse Dewitte (Chiro Desselgem 

en JH Jakkedoe), Warrre Christiaens (Chiro Desselgem en JH Jakkedoe), Maxime Speleers (KSA Waregem), Artuur 

Coorevits (Chiro Waregem Centrum), Britt Van de Velde (Chiro Waregem Centrum), Thomas De Vos (Chiro Ware-

gem Centrum), Victor Willemijns (Jeugdhuis Den Uitvlucht), Kamiel Tomme (Chiro Nieuwenhove), Hanne Lefebvre 

(Chiro Nieuwenhove), Carolina De Frenne (Scouts Waregem), Renaut Mestdagh (Scouts Waregem), Dante Verbauw-

hede (dagelijks bestuur), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet 

(dagelijks bestuur), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), Leontine Desloovere (Chiro Gaverke), Hélène 

Verbeke (Akabe Funk), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Stef Tijtgat (KAJ De Snaere/Chiro Leieland/JH Den Uit-

vlucht), Phoebe Allaert (Speelplein De Speeldooze), Esther Allaert (Speelplein De Speeldooze), Jonas Claerhout 

(Jeugddienst), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas De Sloovere (Dagelijks bestuur), Cindy Besard (Dagelijks 

bestuur) 

 

Verontschuldigd: Jong VLD, Chiro Oetsjiekoetsjie, Gezinsbond Waregem, Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 
Toetreding Artefonia bij de jeugdraad 

Artefonia wil muziek en kunst naar kinderen van het lager onderwijs brengen. In de paasvakantie wordt een musi-

cal initiatie georganiseerd in ‘t Goed te Nieuwenhove. Tijdens juli en augustus zullen er twee musicalkampen 

doorgaan. Artefonia zou graag erkenning krijgen van de jeugdraad voor het uitschrijven van fiscale attesten.  

De aanvraag zal geagendeerd worden op het College van burgemeester van schepenen met positief advies van 

de jeugdraad.  

 
Evaluatie 100 dagen rave 

⚫ Financieel: we hebben tussen de 1000 en 1200 euro winst, dat is heel goed voor een fuif die maar een 4-tal 

uur heeft geduurd.  

⚫ Het was leuk, behalve de rookbommen…  

⚫ Was het bekersysteem ok? We waren maar rond de 50 bekers kwijt hierdoor, vorig jaar waren dat er veel 

meer waardoor we 300 euro extra hebben moeten betalen. En deze die we nu kwijtgeraakt zijn, zijn eigen-

lijk al terugbetaald door de waarborg van twee euro per beker.  

⚫ Het bekersysteem ging als volgt: Bij de drankkaartstand kon je een lege beker krijgen door een twee euro 

extra te geven als waarborg. De regel was dat je geen drank aan de bar kon krijgen zonder beker. Wil je dus 

bijvoorbeeld drie pintjes, dan moet je met drie lege bekers naar de bar komen. Zo werkte dat continue en 

op het einde van de avond kon je de 2 euro waarborg terugkrijgen als je de lege beker terug gaf. We heb-

ben geen klachten gehad over het systeem.  

⚫ Opmerking: Kan je die waarborg niet meteen van de drankkaart aftrekken? Cindy: Als je het als vereniging 

financieel goed wil bekijken mag je de waarborg niet van de drankkaart af doen. Een drankkaart kopen de 

mensen om te verdoen, dus dat is geld dat je sowieso binnen hebt. Als je de bekers er telkens van laat 

schrappen, dan geeft men de helft van hun drankaart uit aan bekers en krijgt men op het einde van de 

avond bvb. 10 euro terug aan bekers. Als je dat systeem op voorhand communiceert dan zal iedereen ook 

twee euro waarborg apart mee hebben. Het systeem heeft dus goed gewerkt en hopelijk kan dat voor de 
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andere jeugdverenigingen ook een aanmoediging zijn om herbruikbare bekers te gebruiken op evenemen-

ten.  

Kansarmoede 

Brugfiguren Sara Vanlancker (secundair) en Leni Vanhauwaert (lager) geven tips en tricks i.v.m. kwetsbare kin-

deren en jongeren in de jeugdverenging.  

Sara: Zijn er specifieke vragen of concrete situaties uit jullie jeugdvereniging die je wil delen?  

Stef: Chiro Leieland kreeg de vraag van een ouder of er ondersteuning kan zijn voor tweehandskledij. We hebben 

zelf al een aanbod maar vroegen ons af of er van buitenaf nog extra ondersteuning kan komen voor deze mensen? 

Vanaf het middelbaar is het uniform verplicht bij ons en dat kan voor sommige mensen wel een redelijke kost 

zijn. Sommige ouders vragen ook om de kostprijs van de werking niet op te slaan. 

Maxime: Bij de KSA is er hiervoor een sociaal tarief voor het inschrijvingsgeld, dit is te bekijken met de ouders 

zelf. Dat gebeurt ook niet zo vaak, misschien zelfs maar één keer per werkjaar. De ouders moeten er wel achter 

vragen. 

Leontine: Bij Chiro Gaverke is er een mogelijkheid om de kost van het kamp op afbetaling te doen. We hebben 

wel het gevoel dat sommige leden niet meegaan op kamp omdat de ouders het niet kunnen betalen.  

Helena: Vanuit scouts en gidsen Vlaanderen zijn er ook al wat initiatieven. Bij Akabe Funk werd er in het begin 

van het jaar een boekje meegegeven met de ouders met een overzicht van de kosten van een scoutsjaar, uniform, 

het kamp,..  Bij elk item staan de mogelijkheden zijn om te kostprijs te verminderen vermeld.   

Leni: Zoiets is heel goed, het is belangrijk dat je de ouders informeert zodat zij op voorhand weten wat er op hen 

af komt qua kosten. Vermeld hierbij een contactpersoon met wie ze hierover kunnen spreken. Ik denk dat de 

jeugdverengingen een duidelijk concept moet hebben. 

Sara: Het begint inderdaad door de mogelijkheid van sociale tarieven eens te bespreken in de leidingskring. 

Stef: Gaat er geen misbruik gemaakt worden als je een sociaal tarief communiceert?  Wat kan je wél en niet com-

municeren om te helpen? 

Leni: De UITPAS zou hierbij een goed initiatief kunnen zijn. Mensen die gekend zijn bij het OCMW hebben UITPAS 

aan kansentarief. Als zij met hun pas naar de jeugdverenigingen zouden kunnen komen, dan betalen zijn maar 20% 

van de kosten. Dat neemt voor hen alvast weg dat ze nog achter een korting moeten vragen, er is geen drempel 

meer. De leiding weet dan ook meteen dat mensen met een pas aan kansentarief het ook financieel moeilijk heb-

ben.  

Flor: De UITPAS blijft wel maar één middel. Er zijn nog veel mensen die niet gekend zijn bij het OCMW die het 

ook moeilijk hebben, dus blijf wel nadenken over andere manier om hen tegemoet te komen. Ik denk dat de 

drempel om misbruik te maken van een sociaal tarief zo hoog is dat de kans dat er misbruik gemaakt wordt echt 

niet zo groot is.  

Sara: Vaak hoor ik nu wel dat sociaal tarief, maar je kan bijvoorbeeld even goed op de uitnodiging voor een week-

end of kamp vermelden dat ouders ook gespreid kunnen betalen, met een contactpersoon erbij. Dat zal voor die 

ouders ook al de drempel verlagen.  

Dante: Wat moet je als vereniging precies doen om het mogelijk te maken voor die gezinnen om te betalen met 

de UITPAS aan kansentarief? 

Sara: Als verenging moet je registreren op het platform van UITPAS, je geeft de unieke code in van het lid en dan 

gebeurt deze korting achterliggend. Ouders betalen dan 20%, 40% wordt dan via UITPAS aan jullie vereniging ge-

stort en de resterende 40% is ten laste van de vereniging zelf.  

Flor: Jeugdhuis Den Uitvlucht en de speelpleinen toonden hiervoor al interesse. Als er voldoende interesse is kun-

nen we een praktische sessie organiseren met UITPAS om dit te bekijken. Er kruipt daar wel iets van werk in voor 

de verenigingen, maar je helpt er ook mensen mee. 

Sara: Het is zeker ook een concept dat al gekend is bij de doelgroep die naar de Treffer gaat, meedoet aan sport-

kampen, enz. 

Leni: Ook huisbezoeken zijn een grote meerwaarde om te zien hoe mensen leven.  

Stef: Met die reden doen wij juist geen huisbezoeken meer, mensen willen dit soms niet dat je ziet hoe hun thuis-

situaties is. We hebben hier ook klachten over gehad en dat we niet meer op huisbezoek moeten komen, het ging 
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over een drietal gezinnen.  

Sara: Je kan het ook omdraaien en hen uitnodigen voor een gesprek in de jeugdvereniging zelf. 

Artuur: Bij ons is dit net het omgekeerde, mensen in armoede willen juist dat we langskomen. 

 

Tips en tricks (samenvatting): 

Hoe kan je ouders in armoede bereiken? Hoe ga je met hen in gesprek? 

1. Vriendelijk onthaal 

2. Leg de werking van je vereniging uitgebreid uit 

3. Communiceer duidelijk 

4. Gebruik eenvoudige een aangepaste taal 

5. Maak écht tijd 

6. Wees discreet 

 

Hoe ga je om met kansarme kinderen/jongeren in jouw groep? 

1. Welbevinden staat voorop. Zorg voor een veilige omgeving 

2. Geloof in je kinderen en jongeren 

3. Luisteren oor 

4. Geen communicatie over financiële en materiële zaken via de kinderen 

 

Hoe hou je het betaalbaar voor iedereen? 

1. Informeer over afbetaalsystemen en tegemoetkomingen 

2. UITPAS aanbieden 

3. Hou rekening met verdoken kosten 

4. Sta stil bij kasacties, eetfestijnen,…  

 

Het gedetailleerde document met tips en tricks kan je raadplegen via www.waregem.be/jeugdraad onder 

‘documenten en verslagen’.  

 

Jeugdreceptie 

Er zal een jeugdreceptie doorgaan op vrijdag 12 mei vanaf 18.30u. Er volgt nog een officiële uitnodiging waarbij 

je dan kan bevestigen met hoeveel leiding/bestuur je zal langskomen. Welkom voor een hapje en een drankje. 

Ook de prijzen voor Jongere van het jaar en de Gouden Borstel zullen uitgereikt worden.  

 
Controles jeugdlokalen 

Artuur: Hoewel de lokalen van Chiro Waregem Centrum proper waren werd er toch een onvoldoende werd toege-

kend. Er wordt ook gequoteerd op een lokaal dat niet meer gebruikt wordt.  

Jonas: In dat lokaal staat wel nog veel materiaal dat zeker wel nog gebruikt wordt. Dat materiaal kan je dan be-

ter op een andere plaats stockeren. Of het lokaal nu gebruikt wordt of niet, het materiaal zal toch daar ooit ver-

wijderd moeten worden, dus dan moet daar niet mee gewacht worden. De bedoeling van het verslag is dat de 

werkpunten aangepakt worden. Indien dit niet gebeurd is en we de zelfde werkpunten vaak moet herhaald worden 

zal dit doorwegen in de eindbeoordeling. De staat van één lokaal zal daarin ook de doorslag niet geven. Als een 

inspectie aangekondigd is mogen we ook wat strenger zijn daarin. De inspecties van de lokalen dienen niet om 

jeugdverenigingen te bekritiseren op hun werking, het gaat hem over de veiligheid van kinderen en de leiding 

zelf. De werkpunten worden aangegeven zodat deze kunnen aangepakt worden en hierdoor de werking kan door-

gaan in een veilige en propere omgeving voor iedereen. 
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Kamiel: Kan het zijn dat er soms wel nog wat tijd zit tussen de aankondiging van de controle en het langsgaan ter 

plaatse? 

Jonas: Ja, dat kan zeker, we moeten bij verschillende jeugdverenigingen langsgaan, als je dan net bij de laatste 

bent dan zal er wat tijd tussen de aankondiging en uitvoering gezeten hebben. Maar dit mag geen excuus zijn dat 

het dan weeral vuil zou liggen, de bedoeling is dat je de lokalen proper houdt, ook als je weet dat we zijn langs-

geweest. 

Flor: Ik denk dat een periode van een maand na de aankondiging aanvaardbaar is om langs te gaan. 

Stef: Ik word als KAJ-verantwoordelijke vaak aangesproken over de lichten die blijven aanliggen in ‘t Zwemb@ 

terwijl dit niet door ons is, wij zijn er de voorbije maand niet meer geweest. 

Flor: We gaan de andere gebruikers hierover aanschrijven zodat jij niet meer lastig gevallen wordt hiervoor. 

Jonas: Algemeen was het voor een aangekondigde controle niet zo goed bij de meeste verenigingen, niemand 

hoeft zich dus geviseerd te voelen. Het lag overal nog iets vuiler dan normaal.  

Flor: Er is ook een verschil tussen er vuil bij liggen tijdens de werking en tijdens de week. Bepaalde dingen die we 

zien tijdens de controles kunnen we snappen, gezien de jeugdwerkcontext, maar ander dingen zijn soms gewoon 

niet goed genoeg en dan moet dat gezegd worden.  

Jonas: Wij voeren de inspecties uit met een jeugdwerkbril op. Een onvoldoende betekent dan ook dat het beter 

kan en moet, maar dit is nog niet hetzelfde als “enorm slecht”, wat soms wel zo aanzien wordt door andere colle-

ga’s die de gebouwen mee onderhouden.  

Flor: We proberen dat ook wat te nuanceren want als het aan sommige collega’s lag zouden de verenigingen niet 

meer binnen mogen in de lokalen. Let ook op energieverbruik, heel belangrijk. Zorg dat er altijd iemand voor ver-

trek een toer doet in de gebouwen om te kijken of alle chauffages en lichten uit staan. Er zijn al verschillende 

verenigingen die met een geautomatiseerd systeem werken maar een verwarming een hele week laten aanstaan… 

Er zijn mensen die wanhopig op zoek zijn om hun energiefacturen te betalen en dan gaan we als verenigingen on-

ze chauffages laten aanstaan? Desnoods moet je iemand aanstellen die hiervoor verantwoordelijk is.  

Jonas: Zelfs bij geautomatiseerde systemen, draai de chauffage gewoon even weer dicht als je buiten een spel 

gaat spelen. 

De volgende controle zal plaatsvinden voor mei. 

 

Fiscale attesten 

Flor: Een fiscaal attest is een document dat ouders kunnen ontvangen om belastingsaftrek te krijgen. In principe 

maken de verenigingen die op maar sinds dit jaar is de regelgeving een beetje veranderd. Ik zal een mailtje sturen 

met de uitleg en het stappenplan wat van jullie wordt verwacht. Je zal een aantal dingen in Excel moeten opne-

men, dit moet dan gecontroleerd worden door een programma van de F.O.D. Financiën. Als de lijst goed is inge-

vuld, dan mag je deze opladen. Alle ouders zullen dan op die manier een fiscaal attest opgestuurd krijgen. Mocht 

dit niet lukken, geef dit jaar zeker nog een papieren versie mee zodat ouders toch zeker hun attest ontvangen. 

Verschillende jeugddiensten en de koepel Bataljong hebben dit aangeklaagd bij de F.O.D. omdat dit geen manier 

van werken is. Ze hopen dat er volgend jaar een beter systeem komt of op z’n minst een workshop wordt gegeven 

zodat iedereen daar gemakkelijker mee kan werken. Ik stuur ook een blanco attest mee in de mail zodat je het 

indien nodig altijd nog zelf kan invullen. De speelpleinwerkingen moeten daar niets voor doen, gewoon zorgen dat 

de lijsten in orde zijn. Deze hebben wij zelf al gegenereerd. We zouden graag alle speelpleinwerkingen in een 

systeem krijgen zodat de fiscale attesten automatisch gegenereerd en verstuurd kunnen worden.  

 

Coronasurplus 

Hannes: De coronasubsidie die nog over is zouden we een ander doel willen geven. We willen met het bestuur het 

volgende voorstel door de gemeenteraad laten goedkeuren: De subsidie zouden we liever niet zomaar storten op 

de rekening maar zouden we willen verdelen onder jeugdverenigingen die een initiatief willen nemen rond kansar-

moede of voor aankoop van herbruikbare bekers. De bedoeling zou zijn dat jeugdverenigingen een dossiertje in-

dienen bij ons en dan verdelen we die subsidie onder die verenigingen.  

Cindy: De jeugdraad kan op die manier het klein financieel duwtje zijn dat nodig is om de stap te zetten.  
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Artuur: Ik vind het een goed idee, maar puur voor die herbruikbare bekers; Kan de jeugddienst niet kijken om 

deze aan te kopen zodat jeugdverengingen die kunnen ontlenen? 

Flor: We hebben het er al over gehad op een vorige jeugdraad en toen heb ik ook gezegd dat wij het verhuur en 

uitlenen van herbruikbare bekers er echt niet kunnen bijnemen. Wij hebben geen plaats om deze te stockeren, 

wij hebben de wasmachines niet om deze telkens te wassen,… We komen nu al tijd tekort om alle materiaal van 

de uitleendienst tijdig gecontroleerd te krijgen. Wij als jeugddienst alleen kunnen dat niet oplossen.  

Stef: Kan dat geld gebruikt worden voor het organiseren van een vorming EHBO? 

Hannes: Zelf hebben we als je bestuur niet zoveel zin meer om vormingen te organiseren aangezien velen die in-

geschreven waren voor onze vormingen niet zijn komen opdagen. Maar als je met het jeugdhuis een dossiertje zou 

indienen om met dat geld een EHBO vorming te organiseren voor jullie werking, dan zouden wij dat zeker goed-

keuren. 

Flor: Vinden jullie het een goed initiatief om de subsidie op deze manier te verdelen? Dit idee moet ook naar het 

schepencollege ter goedkeuring, er moet een reglementje gemaakt worden door het bestuur van de jeugdraad en 

dan moet dit ook nog eens naar de gemeenteraad.  

Hannes: Voor alle duidelijkheid, dit is geen geld die van de gewone jeugdsubsidies komt. Dit is een extra subsidie 

bovenop de normale jaarlijkse subsidies. Bij de verdeling wordt er wel rekening gehouden met een verdeelsleutel 

gebaseerd op het aantal leden van een vereniging.  

 

Aantal stemmen voor: 19 

Aantal stemmen tegen: 0 

Aantal onthoudingen: 3 

Voorstel goedgekeurd 

 

Flor: Voor de gewone subsidieaanvraag zullen jullie tegen eind maart de formulieren ontvangen en dan heb je tot 

eind april de tijd om alles in te dienen.  

 

Paviljoen Be-part 

Lara: Be-Part bestaat sinds 2004 in Waregem en organiseert tentoonstellingen hedendaagse beeldende kunst. 

Sinds oktober 2022 zijn wij verhuisd naar de Schakelbox in het Pand. Op de vorige locatie in de Westerlaan hadden 

we veel meer ruimte en daarom zijn we ook beginnen nadenken over alternatieve pistes om actuele kunst in de 

openbare ruimte te brengen. Dit is het project dat hieruit is voortgekomen. Eind augustus wordt er in Park Casier 

een paviljoen geplaatst, een kunstwerk ontworpen door kunstenaar Nico Dockx. De bedoeling is dat we daar een 

ruimte bieden voor beeldende kunst, film, theater, dans,… Een eerste pijler van dit project is duurzaamheid. Het 

paviljoen dat wordt opgebouwd zal daarna ook terug afgebouwd worden en opnieuw opgezet worden in verschil-

lende andere steden. Een tweede belangrijke pijler is het betrekken van lokale partners en daarvoor kijken we 

naar de jeugdverenigingen die vanalles kunnen organiseren onder het paviljoen en dit tot eind september. Nico 

Dockx is een kunstenaar uit Antwerpen die uit de punkscene komt. Hij heeft een beetje een rebelse kant en daar-

om heet het kunstwerk ‘Pirate Pavilion’. Dit verwijst naar het tegen de schenen schoppen, een beetje anders zijn, 

de dingen anders durven doen en dus ook kunst tonen op een andere manier. Het paviljoen bestaat uit doeken die 

lijken op de zeilen van een schip. Caroline Voet is de architect van het paviljoen. Het paviljoen komt ter hoogte 

van het molentje in het park. Claessens Canvas is een bedrijf in Waregem en in de kunstwereld zijn die eigenlijk 

tot in Amerika bekend voor het schildersdoek dat zij produceren. De zeilen, dus het dak van het paviljoen, zal 

bestaan uit schildersdoek door Claessens Canvas geproduceerd. Die doeken zullen dus beschilderd worden door 

kunstenaars die uitgenodigd worden door Nico. Er worden ook doeken leeg gelaten, waar iets kan op geprojec-

teerd worden. Wil je met jouw vereniging een filmavond organiseren? Dat kan daar perfect. Mochten er verenigin-

gen zijn die experts zijn in het opbouwen van paviljoenen en je wil dit kunstwerk mee helpen opbouwen? Dan mag 

je dat zeker laten weten. Van 26 augustus tot 30 september is er tijdens het weekend een programma waarbij 

Nico Dockx verschillende kunstenaars uitnodigt. Seppe Nobels, een bekende kok uit het Antwerpse zal onder het 

paviljoen komen koken met de Instroomacademy, waarbij nieuwkomers opgeleid worden om in restaurants te kun-
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nen gaan werken. Tijdens de week staat het nog volledig open, zowel overdag als ‘s avonds. Maar ook tijdens het 

weekend mogen er verschillende dingen tegelijkertijd doorgaan.  

Er wordt ook een No choice Music festival georganiseerd, Nico Dockx en Dennis Typhus gaan dit programmeren. Je 

zal dus niet weten wat de line up is. Zitten jullie in een bandje? Willen jullie daarbij betrokken worden op één of 

andere manier? Geef ons zeker een seintje.  

Stef: Wij krijgen met het jeugdhuis regelmatig aanvragen van bands om te komen optreden, is dat mogelijkheid 

om deze bands daar te programmeren? 

Lara: Dat is zeker een optie. Ook Ponyvalent had ons al de vraag gesteld of ze daar huiskamerconcerten konden 

organiseren. Jullie mogen daar gerust ook eens een jeugdraad organiseren.  

 

Wat er nog allemaal op het programma van Be-Part staat, dat kan je bekijken op www.be-part.be 

info@be-part.be/ GSM: 0485 39 45 54 

 

Varia 

Carolina: Met de scouts hebben we onlangs een incident gehad met enkele van onze jongste leden die plots langs 

de ring stonden. Onze scoutslokalen liggen er vlak naast en we zeggen duidelijk dat ze daar niet mogen komen 

maar ze hebben dit toch gedaan. Iemand heeft dat ons gemeld, ook de politie werd ingelicht. Verschillende ou-

ders hebben ons opgebeld. We vroegen ons af of het mogelijk is om daar een omheining te zetten.  

Flor: Die grond die net achter de gracht bij de lokalen ligt is niet van de stad. Ik ga dit eens navragen bij onze 

diensten wat daar mogelijk is, desnoods gewoon iets in hout of in wilgen die een duidelijke aflijning vormt tussen 

de ring en het scoutsterrein.  

Renaut: Vorig jaar hebben we enorm gesukkeld met dat karretje om de lijnen te trekken voor ons minivoetbaltor-

nooi, kan dit vervangen of hersteld worden voor 15 april?  

Flor: Ze gaan dat karretje herstellen want ze hebben het zelf binnenkort nodig. 

Carolina: Er is nog één plaats vrij voor ons minivoetbaltornooi op 15 april, we zitten momenteel aan 29 ploegjes. 

 

Phoebe: Zou er al zicht zijn wanneer Chiro Oetsjiekoetsjie hun platform krijgt? 

Flor: Neen, ik heb samen gezeten met dienst gebouwen voor een aantal openstaande vragen. De stabiliteitsingeni-

eur is langs geweest en moet nog bevestigen wat er kan. De prijsvraag moet opnieuw gebeuren. Ik hoop voor de 

start van de zomer. 

 

Kamiel: Een stopcontact dat loshangt, is dat iets wat we zelf moeten herstellen of moeten wij dat doorgeven?  

Jonas: Zulke dingen moet je zeker doorgeven.  

Flor: De regel is dat je dingen mag herstellen die je zelf gemakkelijk kan herstellen  

Jonas: Maar elektriciteit blijf je beter van af.  

Flor: Stuur het rechtstreeks door naar ons, met een foto en de locatie, en wij zullen afchecken met de ploegbaas 

van gebouwen. Zorg wel dat het lokaal proper ligt, anders gaan de elektriciens de herstelling niet willen uitvoe-

ren.  

 

Maxime: Ik heb gehoord dat er de laatste tijd veel inbraken zijn. Is er verder al nieuws over de poort voor de KSA?  

Flor: Het stond niet op de agenda van het laatste overleg, maar die poort is op zich niet zoveel werk en zou toch 

zo snel mogelijk orde mogen komen.  

Maxime: Onze KSA heeft interesse in een opnaai patch met het wapenschild van Waregem voor op het uniform.  

Flor: We gaan dat eens bekijken in het kader van de dag van de jeugdbeweging.  

 

Stef: Er werd een nieuw fornuis geïnstalleerd maar de stekker is niet de juiste voor het stopcontact, we krijgen 

geen reactie van dienst gebouwen en hebben al verschillende keren hiervoor contact opgenomen.  
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Flor: Dienst gebouwen heeft het heel druk. Ik geef het door, maar zorg dat de keuken er proper bij ligt. 

 

Clemens: de stadsdiensten hebben eens een plank vervangen aan de deur van ons leidingslokaal en sindsdien zit 

die deur zo scheef als iets en zijn er al verschillende sleutels in het slot afgekraakt.  

Flor: Stuur een foto door van de deur, de afgebroken sleutels en leg de situatie uit per mail, wij zullen dit door-

geven om te laten herstellen.  

 

Hélène: Wij zitten een beetje met de handen in het haar want de stewards van de voetbal gaan nu het jeugdei-

land nog langer afzetten voor en na de wedstrijden omdat ze gemerkt hebben dat de bussen voor de voetbal lan-

ger blijven staan. Als dit overlapt met onze werking dan zitten wij gewoon vast, ze laten geen auto’s in en uit. 

Wij moeten het grasveld ook afzetten omdat er geen auto’s zouden geparkeerd worden. 

Flor: Ik ken die problematiek ook van bij de Chiro en daarom hebben we twee nadars gevraagd zodat het terrein 

afgezet kan worden. 

Artuur: Ja, dat is heel goed, we hebben die al een paar maanden. We komen in de voormiddag deze zetten en we 

hebben er nu geen last meer van. 

Hélène: Maar tussen het jeugdcentrum en onze lokalen rijden we wel nog op. 

Flor: Ik zal ook twee nadars met jullie vragen, maak deze vast met een ketting zodat ze deze niet kunnen verzet-

ten. 

Artuur: Als wij zeggen tegen die stewards dat onze leden moeten kunnen opgehaald worden dan hebben ze dit 

altijd toegelaten. 

Flor: Ik heb dit al laten weten aan Zulte-Waregem, maar ik zal nog eens vragen dat ze hun stewards zeker briefen 

hierover. Als we met de juiste mensen rond tafel zitten kunnen we dit wel oplossen. De politie die de voetbal re-

gelt is ook op de hoogte. Ik zie morgen ook de korpschef, dus ik ga dit zeker ook nog eens zeggen.  

 

Simon: Ik heb samen met een paar oud-leiders een kinderboek geschreven, getiteld Dobbel en Cycloop . De boek-

voorstelling gaat door op zaterdag 25 maart om 18.00u. In OC Nieuwenhove. 

 

Flor: Ze gaan de houtblokken komen rondbrengen, ze gaan die aan jullie lokaal zetten. Deze zijn niet om te sto-

ven, enkel om voor te nagelen.  

BIM outdoor tenten organiseert opendeurdagen op 25/03 en 1/04. Wie nog tenten wil aankopen voor hun kamp, 

het is de moment. www.bimoutdoor.be  

 

Evenementen 

− 25 maart: Boekvoorstelling Dobbel en Cycloop—18.00u.—OC Nieuwenhove 

− 25 maart: Streekbierenavond KSA—OC Eikenhove—19.00u.  

− 25 maart: Galaxpi pre-party— JH Den Uitvlucht—19.00u.  

− 25 maart: Galaxpi Chiro Waregem Centrum—Jeugdcentrum Waregem 

− 15 april: Cluedo sneukeltocht Akabe Funk 

− 15 april: voetbaltornooi Scouts 

− 23 t.e.m. 25juni: Feestweekend Chiro Waregem Centrum 

 

Volgende vergadering Jeugdraad  

Maandag 17 april in JH Jakkedoe 

 


